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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2024-05-15 

Tid: 08:45-11:45 

Plats: Varbergs Stadshotell, Varberg 

Närvarande: Tamara Adem, Johan Bergström, Erik Erickson Björstedt, Mikael Olsson, 
Hans Ackerot, Per Rabe, Frida Gårdstam, Helena Gustafsson, Charlotta Eriksson, Tomas 

Schaffer, Lars Rödjer, Peter Green, Marie Holmberg 

Adjungerade: Anna Nilsson, Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Helena Gustafsson, Erik Erickson Björstedt 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Datum för höstens LkH-möten 

Höstens LkH-möten blir enligt följande: 

• Onsdag 4 september 

• Onsdag 16 oktober 

• Onsdag 4 december 

Mötesinbjudan med mötesplats kommer att skickas inom kort. 

5. Rapport från LME 

Frida informerade om att det har skett en intern omorganisation, där Magnus Bengtsson 

tagit över rollen som avdelningschef för Läkemedelsenheten efter Patrik Olsson. Patrik är 
fortsatt verksamhetschef för Läkemedel Halland.  

6. Rapport från informationsfarmaceut 

Charlotta och Dejana berättade om att förberedelserna inför årets revisionsmöte för 

Terapirekommendationer Halland är påbörjade och att datumen för de planerade tillfällena 
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har gått ut till respektive terapigrupp. Vidare fick ledamöterna information om att 
Terapinytt 3 är på gång i slutet av maj. Det som tar mest tid i anspråk för tillfället är dock 

arbetet med receptfavoriterna och det förberedande arbetet med läkemedelsmallarna i 
Cosmic, som nu är högsta prioritet. 

7. Rapport från informationssjuksköterska 

Det planerade seminariet med temat infektionssjukdomar kommer att hållas för 
sjuksköterskor i slutet av maj i Varberg. Helena informerade också om att hon, tillsammans 
med Charlotta, har arbetat med ordinationsfavoriter och uppdaterat dessa. 

8. Rapport från informationsläkare 

Johan och Anna har fortsatt med vårens verksamhetsbesök och även haft några 

gemensamma i norra Halland, som en del av Annas introduktion. Vid vårens besök har det 

varit fortsatt fokus på beroendeframkallande medel samt infektioner och korrekt 

läkemedelsanvändning. Andra diskussioner vid besöken har varit kring diabetesläkemedel, 

främst GLP-1-analoger, och rekommendation om att inte förskriva off-label då det fortsatt 
är en brist av dessa läkemedel. Johan upplyste också om kommande regiondialogmöte med 

TLV där temat är NOAK. Agendan till mötet är bland annat att diskutera möjligheten att 

påverka prisbilden och behandlingsval. Det blev en diskussion bland ledamöterna om vilka 

faktorer som påverkar behandlingsvalet. 

 
9. Möte Läkemedelsverket och Region Halland, 9/9 i Halmstad 

I höst har Läkemedelsverket bjudit in till ett möte och Tamara berättade om agendan som 
bland annat innehåller följande:  

• Tillgång på läkemedel (rester och brister, licenshantering, centralt godkända 

läkemedel och tillgänglighet i Sverige) 

• Lagar och föreskrifter (regelverk kring läkemedelshantering och 

läkemedelsförsörjning) 

• Generisk förskrivning  

• Läkemedelsverkets uppdrag och arbete 

Agendan är uppbyggd efter regionens önskemål och samtliga förvaltningar har bjudits in till 

möjligheten att delta och nominera in förslag till agenda. Ledamöterna är välkomna att höra 
av sig till Tamara med eventuella funderingar eller önskemål kring frågor att ta upp med 
Läkemedelsverket på mötet 9/9,  

10. Bättre presentation av rest- och bristsituationer på Vårdgivarwebben 

Tamara och Charlotta har haft ett möte med ansvariga för Vårdgivarwebben och 
informerade om att det finns goda förhoppningar om att restnyheterna inom en snar 

framtid ska kunna presenteras på ett bättre sätt. Tanken är att presentera restnyheterna i en 

överskådlig tabellform där möjlighet finns till att länka till en mer omfattande nyhet om det 
restnoterade läkemedlet. 
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11.  LkH-utbildningar 2024 

AU har tagit beslut om att det inte kommer att arrangeras några fysiska utbildningar i höst 

med anledning av införandet av Cosmic och den stora arbetsinsats AU ser sig behöva göra 

för att försöka förbättra patientsäkerhet och minska arbetsbördan, öka 
användarvänligheten för förskrivare och andra användare av läkemedelsjournalen. Beslutet 

avser både utbildningsseminarierna för läkare och för sjuksköterskor. Tamara berättade att 

det däremot planerar att hållas en digital utbildning om osteoporos (där allmänläkare är den 
primära målgruppen) samt en utbildning för sjuksköterskor, men på distans. 

12.  Nyheter i Terapirekommendationer 2023/2024 

Charlotta presenterade några av nyheterna i den senaste revideringen av 

Terapirekommendationer Halland. Presentationen bifogas till protokollet. 

 
13.  Nationellt samarbete och arbete kring hantering av rest och brist på läkemedel 

Tamara tog upp aktuellt status kring det nationella samarbetet och arbetet kring hantering 
av rest och brist på läkemedel. I dagsläget är samarbetet främst kring rekvisitionsläkemedel. 

Några av kommentarerna från ledamöterna var att det är två olika flöden för 

receptläkemedel och för rekvisitionsläkemedel där en restsituation för ett receptläkemedel i 

praktiken alltid är mer resurskrävande och svårare att hantera för den enskilda förskrivaren. 

För rekvisitionsläkemedel har Läkemedelsenheten oftast gjort det stora arbetet med att 

bevaka, informera och tillse att alternativ läkemedelsbehandling redan finns tillgänglig vid 
behandlingstillfället, så dessa rester drabbar inte den enskilda förskrivaren på samma vis.  

Vidare informerade Tamara om hon sedan i april ingår i LOK:s gruppering för rest och 

brist på läkemedel. Denna gruppering driver sedan april månad frågan om bildandet av en 
nationell funktion för hantering även av brist på läkemedel på receptsidan och värdefulla 

samarbeten med Läkemedelsverket, SKR (AU Läkemedelsförsörjning, nationellt CT) med 
flera viktiga parter är inledda. 

14. Övrigt 

Inga övriga punkter togs upp. 

15.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 
Justeras:   Justeras: 

 
Helena Gustafsson  Erik Erickson Björstedt 


